
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen 
Klostermarken  

21. april 2022 kl. 19.00-21.00 
Møde afholdt hos Mikkel 
 
Følgende deltog i mødet: 
Claus Mikkelsen, Mikkel Schmidt, 
Henrik Abel, Martin Knudsen. 
Patrik Hougaard og Jeppe Krogh 
  

 

1. Godkendelse af referat fra 
generalforsamlingen 

Referatet blev godkendt. Claus sender det til godkendelse hos 
Niels Rosendahl. 

2 Fordeling af opgaver i den 
nye bestyrelse 

Claus klarer referat. 
 
Henrik har kontakten til JRJ 
 
Patrik skal som ny kasserer sætte betalinger til godkendelse 
og holde styr på medlemskartotek.  
 
Mikel fortalte af foreningen har en 
bestyrelsesansvarsforsikring. Mikkel følger op på hvilke 
forsikringer foreningen har og hvad de dækker. 
 
Dialog med kommune om nyudstykning varetages af Patrik, 
Mikkel og Jeppe. 
 
Det blev drøftet om der med fordel kan skiftes til en mere 
lokalt orienteret bank, hvor man kan afholde fysiske møder i 
stedet for telefonmøder med Jyske Banks afdeling i Silkeborg. 
Bestyrelsen faldt at de følger en evt. anbefaling fra 
formanden og kasseren. 
  

3.  Status på opgaver fra forrige 
bestyrelse 

Der udestår en opgave med at få indført dobbelt 
betalingsgodkendelse. Patrik skal oprettes med NemID, så 
sagen kan komme videre. 
 
Mikkels skal have overdraget formandsmapper fra Claus. 



 
Mikkel mangler vederlag som kasserer 

4 Organisering af arbejdsdag 
og Skt. Hans 

 
 

Der afvikles Skt. Hans den 23. juni. 
 
 Claus trykker sange.  
 
Gitte spørges om hun kan stå for kul, sodavand og snobrød. 
Patrik er tovholder på Skt. Hans-arrangementet. 
Henrik skriver til JRJ omkring træ til bål. 
 
Der afvikles en arbejdsdag 12. juni kl. 10.00-12.00.  
 
Henrik og Jeppe laver en arbejdsplan. Der serveres pølser, øl 
og vand. 
 
  

5 Blomsterbede   Gitte tager kontakt til HedeDK for at bestille blomster jfl. 
beslutningen på Generalforsamlingen.  
 
Claus foreslog at plante påskeliljer og vintergækker mellem 
birketræerne på en arbejdsdag i efteråret. Bestyrelsen ser på 
ideen til sensommer. 

6. evt. Det blev drøftet at udarbejde en velkostfolder. Patrik tager 
kontakt til en layouter han kender. 
 
Skriversvej skal reetables efter byggeriet. Mikkel & Jeppe 
tager kontakt til CM Byg.  
 
Næste møde er onsdag den 1. juni kl. 19.30 hos Henrik. Det 
tilstræbes at mødet kan afvikles på en time. 
 
 
 
 
  

 


